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Nova uprava Mercatorja

TELEVIZIJA SLOVENIJA 1, 30.03.2012, ODMEVI, 22.27

SLAVKO BOBOVNIK (voditelj): Sprašujem namreč samo zato, ker se zdi, da bi po sinočnjem odstopu
uprave in po zamenjavi nadzornikov na današnji skupščini lahko bila prodaja najboljšega soseda vendarle
nekoliko bliže.
LIDIJA PAK (voditeljica): Na vrh Mercatorja prihajajo novi obrazi. To so novi nadzorniki, tri so predlagali
Laščani, tudi Mateja Lahovnika. Še zaposleni bodo imenovali tri, nič več šest, kot doslej, to je bilo za banke
in pivovarje doslej neugodno.
NOVINARKA (nekaj besedila manjka) z razpletom (nekaj besedila manjka)?
NOVINARKA: Kakšen komentar?
SOGOVORNIK: Nimam komentarja.
NOVINARKA: So kakšne ideje za novo upravo …
PAK: Pivovarni Laško in Unicreditu so mali delničarji očitali, da sta se uskladili.
KRISTIJAN VERBIČ (nekdanji član nadzornega sveta Mercatorja): Takšna večina, ki je to danes podprla,
seveda da slutiti, da je tukaj zadaj dogovor tudi v tem, kako v upravnem izvršilnem kontekstu peljati
naprej Mercator.
PAK: In ker je tako, je vseh pet članov uprave odstopilo že sinoči. Vedeli so, da bodo na skupščini menjali
nadzornike, pa statut spreminjali tako, da bi uprava morala večkrat k njim po soglasje.
Pa ste v bistvu odstopili preden bi se zgodilo, da bi vas novi nadzorniki razrešili?
ŽIGA DEBELJAK (predsednik uprave Mercatorja v odstopu): V bistvu ne. ta naša odločitev pravzaprav je bila
sprejeta po tehtnem premisleku je pa posledica daljših dogajanj. Veste, znano je, da smo imeli drugačne
poglede od nekaterih pomembnih lastnikov Mercatorja na pristope k prodaji. V takšnih pogojih ni mogoče
učinkovito voditi družbe in odgovornost z naše strani, da pač se sami poslovimo.
PAK: Vsak svoj jezik so govorili že lep čas, odkar so Laščani, da bi se rešili, pa banke, skušali prodati
Mercator Agrokorju. Konkurentu Debeljak ni želel omogočiti skrbnega pregleda, tik pred sklenitvijo
prodaje je uprava branila Mercator celo z napovedjo prevzemne ponudbe Pivovarne Laške, ki je nato niso
dali. So pa zaradi tega dobili revizijo poslov. Unicredit pod vodstvom Franceta Arharja jo je zahtevala,
to jih je prizadelo, je dejal Debeljak delničarjem danes, ti so revizijo nato izglasovali. Kljub vsemu temu
vztraja, da so sodelovali v postopku prodaje.
DEBELJAK: Delali smo več, kot bi nam bilo treba. Zato takšne interpretacije bolj izvirajo iz nepoznavanja
pravne substance kot pa dejanskega stanja.
PAK: Minister Radovan Žerjav se že boji, da bi zdaj lahko prišlo do sovražnega prevzema Mercatorja.
Vrednost delnic pa je zrasla za skoraj deset odstotkov.
DEBELJAK: Če je na našo odločitev kakorkoli prispevale k temu, da bodo cene delnice rasle in bodo
dolgoročno višje, potem smo veseli in je to še dodatna potrditev, da smo se pravilno odločili.
PAK: Službe še nima, zagotavlja Žiga Debeljak, v Mercatorju je nasledil Zorana Jankovića pred malo manj
kot sedmimi leti. Mercator so pripravljeni voditi še pol leta, a upajo, da naslednike imenujejo čim prej.
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